

Makes your teamwork even better:

Unsere All-in-One-One-Touch-VC-Lösung macht jeden Space zum Konferenzraum.

- Mobile Medienstele mit **vorinstalliertem VC-Profi-Equipment** – für den echten Plug´n Play-Einsatz.
- **Räumlich flexibel – da mobil:** Meeten Sie, wo und wann Sie wollen.
- **100% Circuit-ready.** Circuit Meeting Room-Rechner integriert. Einloggen und mit Ihrem Team durchstarten.
- **On Top: Automatischer HDMI-Switch** von Video Communication- zu 4K-Presentation-Mode.



Abb.: Medienstele mit 50 Zoll Display. Individuell konfektionierbar, z.B. 2 Displays bis je max. 55 Zoll.

VERBAUTE HIGH QUALITY-KOMPONENTEN Z.B.

- 50 Zoll IIYAMA Display
- Logitech MeetUp Conference Cam
- Unify Circuit Meeting Room-Rechner
- KRAMER 2x1 Automatik-Umschalter für 4K HDR, HDCP 2.2 und HDMI 2.0
- WLAN Access Point und LAN Anschluss
- Stele: 120 (B) x 162(H) x 60 (T) cm



Wir haben unseren Kunden gut zugehört und bestehende VC-Lösungen und Teamwork-Tools neu gedacht: Als mobile Einheit – auf Knopfdruck „ready for communication“. Eine All-In-One-One-Touch-Lösung – denn das Ganze ist mehr als die Summe aller Teile: echtes „Platz´n play“.



Uwe Platz, Geschäftsführer Horst Platz GmbH



HORST PLATZ

Makes your teamwork even better:

Our All-in-One-One-Touch-VC-Solution transforms any space to a conference room

- **Mobile media stele** with pre-installed VC professional equipment – for real Plug´n play use.
- **Space and room flexibility:** Meet where and when you want
- **100% circuit-ready.** Circuit Meeting Room computer integrated. Log in and get started with your team.
- **On Top: Automatic HDMI switch** from video communication to 4K presentation mode.



Fig.: Media stele with 50 inch display. Can be individually assembled, e.g. with 2 displays up to 55 inches each.

BUILT-IN HIGH QUALITY COMPONENTS E.G.

- 50 inch iiyama display
- Logitech MeetUp conference cam
- Unify Circuit Meeting Room computer
- KRAMER 2x1 Automatic switch for 4K HDR, HDCP 2.2 and HDMI 2.0
- WLAN Access Point and LAN connection
- Dimensions: 162 (H) x 120 (W) x 60 cm



We have listened to our customers and have continued to build on existing VC solutions and teamwork tools rethought: As a mobile unit – „ready for communication“ at one touch. An All-In-One-One-Touch solution – because the whole is better than the sum of all parts: real „Platz´n play“.

// Uwe Platz, Managing Director of Horst Platz GmbH



HORST PLATZ